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         Protokół Nr 6/24 

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 25 listopada 2024 r. 

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę prezydenta miasta oraz kierowników Urzędu Miasta, dokonał 

przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło. Obrady rozpoczęto 25 listopada 2024 o godz. 

16:00, a zakończono o godz. 16:25 tego samego dnia. Na statutową liczbę 10 radnych w chwili 

rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków komisji, radni doszli w czasie obrad. Obecność 

członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą 

systemu eSesja oraz podpis na liście obecności (lista obecności stanowi załącznik do nin. 

protokołu). Przewodniczący poinformował, że obrady komisji są prawomocne, kworum zostało 

zachowane. Obrady odbyły się stacjonarnie w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźle, za pośrednictwem systemu eSesja.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

 

1. Hanna Białas 

2. Wiesław Fąfara  

3. Wojciech Jagiełło 

4. Andrzej Kopacki 

5. Jacek Król 

6. Małgorzata Lipczyńska 

7. Adam Oczoś 

8. Ewa Odulińska 

9. Fabian Pszon 

10. Ireneusz Wiśniewski  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 

 

1. Joanna Hariasz, skarbnik miasta Kędzierzyn-Koźle;  

2. Klaudiusz Widera, radca prawny Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

3. Krzysztof Wołynkiewicz, I zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. gospodarki 

przestrzennej i inwestycyjno-remontowej; 

4. Tomasz Radłowski, II zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  

i społeczno-gospodarczych; 

5. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i 

Planowania Przestrzennego w Kędzierzynie-Koźlu; 

6. Aleksy Ptaszyński, kierownik Wydziału Straży Miejskiej i Zarządzania Kryzysowego. 

 

proponowany porządek komisji 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu 5/24 z 29 października 2024 r.  
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4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w 

drodze przetargu nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-

Koźle, położonych w Kędzierzynie-Koźlu. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039. 

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

8. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o  

projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji.  

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania środków 

finansowych dla Policji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Kopacki, Adam Oczoś 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

porządek po zmianie przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu 5/24 z 29 października 2024 r.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w 

drodze przetargu nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-

Koźle, położonych w Kędzierzynie-Koźlu. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla 

Policji. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039. 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 5/24 z 29 października 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 5/24 z 29 października 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa 
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Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Kopacki 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Ad 4.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia  

w drodze przetargu nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy 

Kędzierzyn-Koźle, położonych w Kędzierzynie-Koźlu (projekt uchwały stanowi załącznik 

do nin. protokołu). 
 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że materiał został przesłany 

członkom komisji z którym się zapoznali, otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poddał pod 

głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w 

drodze przetargu nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-

Koźle, położonych w Kędzierzynie-Koźlu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji 

(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że materiał został przesłany 

członkom komisji z którym się zapoznali, wyjaśnił, że udziela się wsparcia Komendzie 

Powiatowej Policji w Kędzierzynie-Koźlu poprzez przekazanie środków finansowych w 

kwocie 20 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów modernizacyjnych budynku 

biurowego. Środki finansowe, zostaną przekazane ze środków budżetu miasta Kędzierzyn- 

Koźle na rok 2024. Szczegółowe warunki przekazania środków finansowych określi 

porozumienie zawarte przez Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z Komendantem 

Powiatowym Policji w Kędzierzynie-Koźlu. Otworzył dyskusję udzielił głosu zastępcy 

Prezydenta Miasta, który wskazał do udzielania wyjaśnień Kierownika Wydziału Straży 

Miejskiej i Zarządzania Kryzysowego. 

 

Aleksy Ptaszyński Kierownika Wydziału Straży Miejskiej i Zarządzania Kryzysowego 

wyjaśnił, że już przewodniczący komisji opisał doskonale o co Policja prosi. Był osobiście na 

oglądzie tych pomieszczeń, funkcjonariusze nie dysponują w ogóle takim pomieszczeniem 

socjanym, po modernizacji będą mieli pomieszczenie socjalne, aby w godnych warunkach 
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odpocząć w czasie służby i zjeść posiłek. Prosi o wsparcie tego wniosku, aby policjanci mieli 

pomieszczenie socjalne.  

 

W dyskusji głos zabrał radny Wiesław Fąfara zapytał się co znaczy sformułowanie elewacja 

wewnętrzna, czego będzie dotyczył remont, bo w uzasadnieniu jest inny opis. . 

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśniła, że w uzasadnieniu tak zostało 

napisane, gdyż tak brzmiał wniosek, tak został sformułowane określenie o remont elewacji 

wewnętrznej budynku, ale w dalszej części wniosku jest opis, że dotyczy to remontu 

pomieszczeń biurowych poprzez pomalowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Adam Oczoś 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że na Sesję Rady Miasta 

została zaproszona Komendant Policji do tego tematu.  

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że na komisję nie zapraszał Komendant 

Policji ponieważ będzie obecna na Sesji Rady Miasta i udzieli szczegółowych informacji.   

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 wraz  

z autopoprawką (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że materiał został przesłany 

członkom komisji z którym się zapoznali. W międzyczasie wpłynęła autopoprawka poprosił  

o wyjaśnienia skarbnik miasta Joannę Hariasz.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że zmiany w autopoprawce wynikają z otrzymanego 

odszkodowania na kwotę 16 tys. zł., za zniszczone głośniki alarmowe. Kolejno OPS  

w Sławięcicach zakupili ciężki wóz bojowy więc trzeba go będzie ubezpieczyć na kwotę 20 

tys. zł,. a środki nie były wcześniej zabezpieczone w budżecie. Należy dołożyć kwotę 29 tys. 

zł.,, na zakup platformy do budynku przy ul. Władysława Planetorza, gdyż zaplanowane środki 

są nie wystarczające. 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poddał pod 

głosowanie:  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 wraz  
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z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 0, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2024-2039 wraz z autopoprawką (projekt uchwały stanowi 

załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że materiał został przesłany 

członkom komisji z którym się zapoznali. W międzyczasie wpłynęła autopoprawka poprosił  

o wyjaśnienia skarbnik miasta Joannę Hariasz. 

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że zmiany w autopoprawce wynikają z przyjętych 

uchwały zamian w budżecie miasta oraz wprowadza się zadanie i gwarantuje środki, aby 

MZBK mogło podpisać umowę na zimowe utrzymanie dróg i targowisk, na przyszły rok. 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poddał pod 

głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2024-2039 wraz z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 0, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
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Ad 8.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 9 grudnia br. o godz. 16:00. 

 

 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło  zakończył obrady o godz. 16:25 tego samego 

dnia. 

 

 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
Przygotował(a): Anna Dworaczek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


